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@minvws.nl]
@minvws.ni]; IEEE.

@minvws.nl]minvws.nl];

Doe ik.

van:IEEE<BEXE© minvws.ni>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 14:12

@minvws.nl>

omit IEE
@minvws.nl>@minvws.nl>; & ) JEEM @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: vraag protocol ziekenvervoer

Zou voor het archief wel even op de mail aan ZN zetten wat je met ze hebt afgesproken en wat we aan het doen zijn.

Groet,

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 13:54

omnesIEEE
minvws.nl>

Onderwerp: FW: vraag protocol ziekenvervoer

Urgentie: Hoog

De spoedvraag over het protocol ziekenvervoer begint na veel gezoek eindelijk vorm te krijgen. Zie hieronder de korte

samenvatting van wat we willen gaan doen en wat ik daarover zojuist heb teruggekoppeld aan ZN.

Het goede nieuws: ik heb met ZN afgesproken dat het niet nodig is om een formele reactiebrief te sturen.

Als we eruit zijn zal ik jullie nog even informeren.

IEEE ik focus mij nu eerst even op het regelen dat er iberhaupt een protocol komt. Ik kan mij zo voorstellen

dat dit protocol ook geldt rondom maatschappelijke ondersteuning al kan ik mij ook voorstellen dat we ons beperken tot vervoer

als het echt absoluut noodzakelijk is.

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 13:49

ren

SE:...EEN
ex. JE Men.-

CCs ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: vraag protocol ziekenvervoer

Urgentie: Hoog

esteIEKECNNN

Ik heb van het RIVM gesproken. Ze had nu even geen tijd maar had al wel van ons onderwerp vernomen. Ik

heb met haar afgesproken dat ik ons voorstel even op de mail zet zodat ze er later vanmiddag naar kan kijken. Zie hieronder het

bericht dat ik haar stuurde. Ik hoop dus later vandaag van haar te horen. Ik zet de KVN nog even niet in de cc, omdat ik liever

even het totale verhaal later vandaag communiceer.
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Verzonden: woensdag 25 maart 2020 13:46

Aan: EXEC ov. <ESEC© vm >
Onderwerp: FW: vraag protocol ziekenvervoer

Urgentie: Hoog

este EEE
Zoals zojuist besproken het volgende betreffende ziekenvervoer en corona.

Wij ontvingen gisteren een brief van een aantal partijen met de vraag om het RIVM te vragen met spoed een protocol op te

stellen voor gepland ziekenvervoer in relatie tot corona (zie bijgaand). Goed te weten is dat dit vervoer wordt uitgevoerd door

taxichauffeurs met een EHBO-diploma. Deze groep is nogal in rep en roer, omdat ze niet weten welke maatregelen ze moeten

treffen als ze iemand moeten vervoeren met corona-achtige klachten, zoals een snotneus, hoest. Omdat het geplande
ziekenvervoer van belang is om cruciale behandeling te ondergaan (chemo, dialyse) is het voor de beroepsgroep van groot

belang om helderheid te hebben over wat ze moeten doen igv klachten bij de patiént. Daarom dus de vraag om met spoed een

protocol op te stellen.

Ik heb contact gehad met ZN met de vraag of zij wellicht niet alvast een voorstel kunnen maken met de brancheorganisatie. Dat

is geen optie, omdat zowel ZN als de brancheorganisatie kennis ontbeert (taxichauffeurs en economen). Kortom, ze zijn erg

afhankelijk van jullie kennis.

Het voorstel is om een call te organiseren tussen iemand van het RIVM, ZN en de brancheorganisatie om van jullie te horen

welke maatregelen wanneer getroffen zouden moeten worden. ZN is bereid om het voortouw te nemen voor dit overleg en het

besprokene uit te werken in een soort protocol. Gelet op de onrust in het veld is een dergelijk overleg wat ZN betreft cok

mogelijk buiten reguliere kantoortijden.

Graag hoor ik of dit voor jullie werkbaar is binnen alle andere prioriteiten.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Weilzijn en Sport
Directie Zorgverzekeringen
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den haag
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Verzonden: woensdag 25 maart 2020 11:56

Aan:[ESE< minvws.ni>

Onderwerp: FW: vraag protocol ziekenvervoer
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